

### 於「中小企資援組：政府資助與科技博覽2024」推廣香港 AEO 計劃 Promoting HK AEO Programme at "SME ReachOut: FUND Fair plus Tech Sourcing 2024"

香港海關通過與香港生產力促進局的合作，於10月29至30日在「中小企資援組：政府資助與科技博覽2024」設置展覽區，向中小企業及公眾人士推廣「香港認可經濟營運商 (AEO) 計劃」。海關人員向在場人士簡介了AEO計劃及香港AEO可享有的優惠，如減少海關查驗和優先接受清關、根據互認安排享有的特別優惠等，務求協助本地企業把握全球發展機遇。

有見中小型企業是香港經濟的基石，佔香港企業總數超過98%，香港海關將「香港AEO計劃」的認證資格分為兩級，方便企業靈活參與，加強中小企業的競爭力及銷售能力。



香港海關出席開幕典禮。  
Hong Kong Customs attended the opening ceremony.

Cooperating with the Hong Kong Productivity Council, Hong Kong Customs set up an exhibition booth at the "SME ReachOut: FUND Fair plus Tech Sourcing 2024" to promote "Hong Kong Authorized Economic Operator Programme" (AEO) to small and medium enterprises (SMEs) and the public from 29 to 30 October 2024. Customs officers introduced the HK AEO Programme and the benefits enjoyed by HK AEOs to the attendants, including reduced Customs inspection, prioritized Customs clearance and privileged benefits under Mutual Recognition Arrangement, aiming to assist HK AEOs in capitalizing global business opportunities.

Since SMEs are the bedrock of Hong Kong's economy, accounting for more than 98% of enterprises, Hong Kong Customs has tailor-made a two-tier certification regime to facilitate enterprises to obtain HK AEO status flexibly, strengthening SMEs' competitiveness and marketability.



海關人員向在場人士介紹AEO計劃。  
Hong Kong Customs officer introduced the AEO Programme.

聯絡我們  
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication  
Customs and Excise Department

